
Hvalsø OK 1/2-2022 

 

  
 

Indkaldelse til Generalforsamling 2022: Referat 
 

Der indkaldes hermed til ordinær generalforsamling i  

 
Hvalsø Orienteringsklub: 
 

Tirsdag 15. februar 2022 klokken 19.30 i klubhuset Roskildevej 9. 

Dagsorden ifølge lovene. 

 

På valg: 

 

Kasserer Sune Frederiksen (villig til genvalg) 

  

 Claus Skovsø (villig til genvalg) 

 

 Tage Christensen (villig til genvalg) 

 

Suppleanter: Ingen p.t. men kandidater er velkomne 

  

Revisor:   Patricia Mortensen (villig til genvalg) 

Revisorsuppleant Annelise Saltoft Jensen (villig til genvalg) 

 

Forslag til behandling skal være formanden Flemming Hjorth Jensen  

i hænde senest 7 dage før generalforsamlingen. (tirsdag 8/2-2022) 

Enten med post, eller på mail f.hjorthen@gmail.com 

 

 

Formandens beretning vil blive udsendt inden generalforsamling: 

 

Klubbens regnskab og budget for det kommende år vil blive fremlagt på 

generalforsamlingen. 

mailto:f.hjorthen@gmail.com


Hvalsø OK 

Referat af ordinær generalforsamling 15.02.2022, kl. 19:30 i klubhuset 

 

7 deltagere i forsamlingen 

 

Dagsorden jf. lovene: 

 

1. Valg af dirigent. 

Ib foreslog Birger som dirigent. Birger blev valgt til dirigent med applaus. 

Indkaldelsen af generalforsamlingen er ikke lagt på hjemmesiden i henhold til vedtægterne, men 

indkaldelsen er sendt på mail direkte til alle medlemmer. Dirigenten finder på den baggrund at 

generalforsamlingen kan betragtes som lovlig indkaldt og beslutningsdygtig. 

                  

2. Bestyrelsens beretning for det forløbne år. 

Flemming gennemgik beretningen (udsendt med indkaldelsen) for det forløbne år samt planer til det 

nye år.  

Ib spurgte hvor mange klubmedlemmer der er i klubben. Sune oplyser at vi er pt. 37 medlemmer. 

Ib spurgte til reklame for klubben og klubtræningsløb og Birger vil gerne give vores Facebook side 

en makeover og oplyse om kommende løb. 

Beretningen blev godkendt med applaus. 

 

3. Forelæggelse af regnskab for til godkendelse. 

Sune gennemgik regnskabet. Særligt oplyste Sune at pga. Corona har vi ikke opkrævet kontingent 

for det første halvår 2020, og på grund af Skovløberen er stoppet har vi modtaget vores pæne andel 

af den opsparede kapital. 

Ib spurgte hvad udgiften til ”Condes” udgør. Sune oplyste at Condes er vores program til at lave 

baner på bestående kort. 

Regnskabet blev godkendt med applaus. 

 

4. Fremlæggelse af budget og planer for det kommende år. 

Sune gennemgik budgettet med et forventet træk på reserven samt indkøb af et nyt telt til 

arrangementer. 

Budgettet blev godkendt med applaus. 

 

5. Behandling af evnt. indkomne forslag. 

Ingen indkommende forslag 

 

6. Fastsættelse af kontingent. 

Sune foreslår vi fastholder kontingentet. 

Det blev godkendt med applaus. 

 

7. Valg af bestyrelse og suppleanter jvf. pkt.11. 

Sune er på valg og blev genvalgt 

Tage er på valg og blev genvalgt 

Claus er på valg og blev genvalgt 

Birger blev valgt til ny suppleant 

Alle med applaus 

 



8. Valg af revisor og revisorsuppleant. valget gælder for ét år. 

Patricia er på valg som revisor og blev genvalgt med applaus. 

Annelise er på valg som revisorsuppleant. Annelise er klar på genvalg, men hvis andre vil, så er det 

ok. Ib er villig til valg og blev valgt med applaus. 

 

9. Evt. 

Sune oplyser om nye potentielle medlemmer. 

 

Klubbens love kan læses her:  

http://www.hvalsoe-ok.dk/?Klubben___Love_for_Hvals%C3%B8_Orienteringsklub 

 

Der var bespisning i form af Jettes smørrebrød og tilhørende drikkevarer fra klokken 19. 

 

 

Dirigenten takker for et møde i god ro og orden. 

 

http://www.hvalsoe-ok.dk/?Klubben___Love_for_Hvals%C3%B8_Orienteringsklub

